
Dziennikarz: Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przekaże niemal 6 i pół milion
a złotych na poprawę efektywności energetycznej Wojskowego Instytutu Medycznego w Warszawie. Dyre
ktor WIM generał Grzegorz Gielerak powiedział że to już kolejny etap termomodernizacji obiektu.   
  
Grzegrz Gielerak: Jest to tradycyjne docieplenie niektórych ścian budynków, jest to wymiana okien, niewi
elka fotowoltaika. Duże zadanie termomodernizacyjne w odniesieniu do większości budynków szpitalnych
 zrealizowaliśmy w roku 2012. Stąd obecna transza środków może nie jest polująca bo jest to iecałe 7 mili
onów złotych, ale spowodowane jest to tym, że w odniesieniu do zdecydowanej większości budynków spe
łniamy już wszystkie wskaźniki energooszczędności.  
  
Dziennikarz: Prace termomoderniza czterech budynkach Instytutu mają zakończyć się w 2025 rok.


